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Tid:  Type/proces:  Baggrund Formål:  

1. Faste punkter 

 Godkendelse af 

dagsorden 

 Godkendelse 

referat 

 Opfølgning fra 

sidst 

 

19.00-19.10 Orientering og kort drøftelse. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Opfølgning jf. bestemmelser 

 

 

 

 

 

 

Løbende overblik og dialog 

Referat/ 

Handling 

Dagsorden og ref. fra sidst godkendt. 

MK har tjekket op i kiss and goodbye zonen, og har i en 14 dags periode om morgenen, ikke konstateret nogle der holder i zonen. Tina 

bekræfter. Flemming nævner at det kan være et problem, at forældre holder på p-pladsen v gymnastiksalen og ”læsser” børn af. Det kan 
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give farlige situationer. Monica vil nævne det i et skriv til alle.  

Anne: Visitationsudvalget vil blive inviteret til at holde et møde på skolen.  

Busser: TM, FM, Kirstine og Tina. TM indkalder…. 

      

 

2. 

 

Høringssvar vedr. 

Budgetudfordring

er 2020 samt 10 

mio. pulje. 

Bilag vedlagt 

19.10-19.25 Drøftelse Udsendt fra forvaltningen Orientering/inddragelse 

Referat/ 

Handling 

Monica fortæller lidt 

omkring PLC trivsel, ift. 

de penge der kommer 

som øget tildeling. Der 

bliver spurgt ind til 

tildelingen og bl.a. om 

det er en rimelig 

fordeling ift. 

mange/færre elever.  

MK laver høringssvar.  

Anne skitserer 

hovedtrækkene i 

reduceringsforslaget. 

Ingen yderligere 

kommentarer. 

    

3. Resultater fra baseline 

vedr. Unicef   

19.25-19.40 Orientering  Fremadrettet arbejde 

Referat/ 

Handling 

 Flemming fortæller omkring baselineundersøgelserne for hhv. lærere og elever. Nogle tydlige tendenser som hhv. SB og skoleledelsen 

skal tage hånd om. Baselineundersøgelsen bliver lavet en gang om året, for bl.a. at måle, om vi lever op til kravene for det at være 

rettinghedsskole. Flemming og Monica har talt sammen omkring nogle af de tydelige tendenser vi er faldet på. Elever/børn skal fylde 

mere i vores visioner. Sorg- og kriseplanen og mobbestrategien er et andet issue. Maibritt er i gang med en opdatering af 

mobbestrategien.  

Lærernes baseline: Der skal være højere fokus på forskellighed. SB og ledelsen skal forholde sig elevaktivisme og fredelige protester 

(principper for disse?). Uddannelse i børnekonvensionen.   

Elevernes baseline: Små udsving der fx kan bero på misforståelser misopfattelser. Arbejde med børnekonvensionen. Der skal være mere 

fokus på rettighedsråd og elevråd.  
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Danmarksindsamlingen: Flemming fortæller om dette og om skolens ønske om at deltage. Pga. af tiden er der sat en ide i gang, som 

hedder. Alle elever og lærere tager den 31.1.20 til Vejle, hvor vi laver forskellige happenings/events, der kan trække folk til, og som kan 

give noget til indsamlingen. Frank kommer med en ide om at pudse forruder ifm. parkering. Vi har et mål om at komme med til 

indsamlingsshowet og i bedste fald komme på scenen (1.2.20). Skal vi spørge forældregruppen om ideer til events? Send gode ideer til 

Flemming. Hvordan kan vi reklamere og trække folk til? Der er lavet QR kode og mobilpay nr. til donationer.                                   

4. Arbejdet med principper 19.40-19.50 Orienterer om, hvordan 

arbejdet gribes an.  

 Fremadrettet arbejde 

Referat/ 

Handling 

Paul: Indtil videre har gruppen fordelt principper fra den gamle hjemmeside og gjort sig nogle tanker om hvad der holder og hvad der 

skal revideres. Der har været møde omkring handlingsprincipper og retningslinjer. Hvornår er hvad hvad og hvem gør hvad hvornår. SB 

udfærdiger principper mens skolen laver retningslinjer/handleplaner under disse principper. Monika skildre forskellen mellem principper 

og retningslinjer. Der er både SKAL og kan principper der skal udfærdiges. Udvalget holder et nyt møde, hvor de finder ud af hvad de vil 

og hvordan.  

 

5. Økonomi 19.50-20.40 Orientering  Inddragelse 

Referat/han

dling 

 

 6. Faste punkter 

- Nyt fra skolen 

lærere/pædago

ger/elever/ledel

sen 

- Nyt fra TR 

 

20.40-20.55 Orientering/korte drøftelser Hele tiden være orienteret om, 

hvad der rør sig 

Skabe de bedste rammer for 

skolen og skolebestyrelsens 

arbejde 

Referat 8. kl. piger har gået Lucia optog både på skolen og hos dagplejen. Evt. også besøg på plejehjemmet i 2020. Juleklippedagen og 

høvdingeboldturneringen var lagt sammen i 2019 i et forsøg på at skabe noget fælles. En rigtig god dag, som mange synes godt om. Vi 

vil fortsætte med at samle skolen men konceptet bliver måske lavet lidt om. 8. kl. har besøgt Moesgaard og Århus, som blev sponseret 

af klassekassen.  

Karen: Der er gjort klar til arbejdstidsforhandling på baggrund af kommissionens forslag. Der er umiddelbart en forsigtig optimisme.  SB 

ser en video fra udskolingens dag hvor de arbejdede med værdier.  

6. Evt. 

- hæfter fra 

skoleogforældre.dk 

20.55-21.00 Monica  Beslutning om de skal tages op 

som punkter til et senere møde. 
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Hvad er aktivisme? 

Klimastrejker! 

Stikord: 

 Demokratisk 

dannelse 

 Rettighed/pligt 

 Ytringsfrihed 

 Lovligt/ulovligt 

fravær 

 Hvad betyder 

det at ville 

aktivere? 

Varsling, 

tilladelser m.v.  

 Godt med 

spontanitet 

 Konsekvens af 

handlinger 

 Tage 

handlingen med 

i 

undervisningen 

 Hensigtsmæssig

t eller ej 

 Understøtte 

forskellighedern

e 

 

 

Evt. 2. :  Hvem vil med til møde i spinderihallerne mandag 20.1.20 kl. 17-20 sammen med Anne. Mål og indhold i SFOén. SB får det 

tilsendt på mail. Temahæftet med principper for SB arbejde udleveret. ØSS Venner er blevet etableret og formanden vil gerne afholde et 
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møde med MK. Der arbejdes på et koncept omkring ØSS venner. SB´s årsmøde. Hvad kunne være inspirationsoplægget, der får 

forældrene til at komme?  


